



Styrelsemöte nr 11 Ale GK

Tid och plats: Tisdag 29/9, kl 18.00 Ale GK.

Närvarande:

Jan-Erik Bäckström
Magnus Sundén
Christian Palmqvist
Lennart Johansson
Camilla Jensen
Christer Widholm
Sven Engdahl
Margareta Miles

Niklas Hansson adj.
Anders Eriksson adj.
Henning Lundström adj.

- 1. Mötets öppnande**
- 2. Val av justeringsperson**
Camilla Jensen
- 3. Godkännande av dagordning**
- 4. Val av ordinarie ledamot vid behov**
Sven A Engdahl
- 5. Föregående protokoll – nr 10**
Godkänns.
- 6. Ekonomi – Håkan A**
 - Extra förtidsamortering genomförd.
 - God kassalikviditet, 2024 kkr jmf 1933 kkr (2019).

- Greenfee o företagsgolf 1,755.
- medl intäkter 4624 kkr
- personalkostnader 3274 kkr, ngt lägre än budget.

Vi väntar bokslut från bokföringsbyrån.

Autogiro-tjänsten är uppsagd. Alternativt erbjuda medlemmarna delbetalningar 3-4 gg/år. Henning ser över andra alternativ. Sören Lidberg kan släppa tjänsten till A Nejman för vidare hantering. **JEB** kallar till möte med berörda inom 14 dagar.

7. Rapport från PRO/Reception

- Antal utbildade nybörjare? Hur många återstår?

71 nya, nedlagd tid 236 tim.

- Hur många timmar per nybörjare?

ca 3,5 tim/nybörjare

- Vem har köpt träningstimmar denna säsong (medlemmar – externa), ca antal?

151 timmar tom sista augusti. Privatlektioner ca 30% externa spelare.

- Hur använder vi studion under lågsäsong? Hur kan medlemmarna utnyttja studion?

Belysning kommer att installeras på rangen under kommande vecka. Även belysning på puttinggreen utanför restaurangen.

PRO kan erbjuda träningar i studion med hjälp av teknisk utrustning även under lågsäsong. Önskemål om möjlighet att fylla på "Range-"kort på t ex lördagar.

Förslag på ny instruktör, Lisa Fransson, vill påbörja att ge lektioner redan i mars -21, och även stötta i shopen under säsong. Förslag från PRO att hon anställs på

säsongsanställning.

- Vad vill klubben satsa på juniorverksamheten? Hur många timmar ska klubben lägga på juniorerna. Styrelsen öronmärker pengar/timmar för juniorverksamhet som ska tas upp i budget för 2021. Belopp fastställ vid budgetgenomgång.

Fredrik Sävestrand lämnar sitt uppdrag pga annan anställning.

Erfarenheter av receptionen under sommaren. Resurser/Öppettider? Något vi ska ändra till nästa säsong?

8. Rapport från Banchef

- Vad har varit mest kritiskt för att en bra bana – väder, utrustning, bemanning?

I år fick vi sen tillväxt av gräset under juli då fler i personalen hade semester, vilket innebar högre belastning på den personal som var i tjänst.

- Bemanningläget

Kompetent personal i dagsläget. Vissa dagar skulle banan kunna skötas med klipptåg vilket ger personalen större effektivitet. Tid frigörs då för tex arbete med service och underhåll av maskiner. Negativ effekt är att banan måste stängas fram till kl 07.00 dessa dagar.

- Bevattningssystemet bra, men vattenmängd kan minska ibland.

- Jobb inför/under lågsäsong – planer?

Förberedelser och service av maskiner. Arbete med greener o bunkrar, samt skötsel av

träd och buskar runt banan. Arbete med att höja kanten på dammen på hål 10, samt dränering av fairway.

Förbättring av korthålsbanan, bevattning behöver förbättras. Kostnad?

- Hål 17 Tee.

Fastighetsägaren har lämnat in klagomål på att många bollar hamnar inne vid fastigheten. Bankkommittén får se över vad som kan göras.

- Arbetsskador

Se över uppföljning av arbetsmiljölagen och arbetsgivarens ansvar. Styrelsen beslutar att erbjuda personalen ett program för förebyggande friskvårdprogram.

- Vad är mest prio inför 2021. Klubben behöver en Bankkommitté.

Styrelsen utser Christian Palmqvist till ordförande i Bankkommittén. Styrelsen måste inför budget 2021 lägga budgetförslag inför arbete med banan.

9. Rapport från Niklas projekt

- Slutsatser från kommittémöte

Bra diskussioner. Juniorkommittén har framfört önskemål om tydlig budget inför 2021.

Inför 2021 bör styrelsen kalla samtliga kommittéer till ett uppstartsmöte tidigt på våren.

- Igångsatta projekt

Genomgång av "Players"-medlemsundersökning. Niklas får uppdrag att ta fram underlag till styrelsen till nästa möte.

Säkerhetsskåp för nycklar till golfbilarna.

- Vilka kommittéer har efterfrågat fler möten med styrelsen?

- Anslag till utrustning

10. Avrapportering – samtal med restaurangen

Ombyggnad av kök och soprum för att flytta frysar. Styrelsen utser JEB, CW och CJ att träffa restauratören för genomgång av ombyggnadsplaner.

Förslag till ombyggnad av restaurangbyggnad – 500 kr. Avslås.

11. Uttag för el-bilar

LJ får uppdrag att undersöka kostnad för el-uttag för el-bilar.

12. Byte av styrelseledamot

- Pga projektanställning kan Niklas H inte sitta som ordinarie styrelseledamot.

Niklas utses till adjungerad ledamot. Ersätts av Sven A Edlund som därmed tar plats som ordinarie styrelseledamot.

13. Övriga frågor

- Enl nya direktiv fr FHM kommer möten med fler än 50 personer att tillåtas.

Årsmötes 2/12 vid Yrkesgymnasiet kommer därför att hållas som tidigare. Henning skickar ut påminnelse.

- Kan Niklas H sitta som ordinarie styrelseledamot, eller vem ersätter honom.

Niklas utses till adjungerad ledamot. Ersätts med suppleant, Sven A Edlund.

- Spelrätter. MM har inte löst frågan, önskar bordläggning.
- SPF och PRO vill värva medlemmar bland våra medlemmar. Styrelsen beviljar.
- Plusklubbsarbete. Torslanda informerar om att de ska bygga om under 2021, varför de endast har 12 hål. Många av deras plusmedlemmar kommer troligen att välja Ale GK under säsongen 2021.
- SM 2022 kommer att spelas i Uppland och inte i Göteborg Golfdistrikt.

14. Extra punkt – PRO Henning Lundström

Styrelsen utser Christer Widholm och Sven A Edlund att föra diskussion med Henning Lundström om hur den kommande organisationen med ev tillkommande tränare ska utformas.

15. Nästa möte

Tisdag 20/10, kl 18.00.

16. Avslutning

Vid protokollet



Margareta Miles



Jan-Erik Bäckström
Ordförande



Camilla Jensen
Justeringsman